
 

 

 

 

 
VERZOEK SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE VAN B&W  
 
Van:  raadslid G.J. Hendriksen (Gemeentebelangen/VVD) 
Ontvangen: 26 januari 2024 

 

 
Onderwerp: Vastlopend stroomnet/netcongestie 
 

 
Aan de raadsgriffier, 
 
In de commissievergadering van 16 januari j.l. heeft onze fractie mondelinge vragen gesteld over het risico van 
een vastlopend stroomnet voor de Gemeente Tubbergen. Beantwoording hiervan door de wethouder en berichten 
over dit onderwerp in de media zijn voor ons aanleiding tot het stellen van schriftelijke vragen. 
 
Netcongestie zet de rem op de economische ontwikkeling van de gemeente. Bedrijven stellen investeringen uit. 
Woningbouw stagneert. Jonge mensen, (toekomstige) medewerkers van bedrijven verlaten de gemeente.  
 
Het is tegenstrijdig: met elkaar stellen we een windbeleid vast maar er is te weinig nagedacht over de capaciteit 
van energie infrastructuur. 
De eerste effecten in Nederland zijn al zichtbaar:  appartementen die gereed zijn zonder stroomvoorziening, 
nieuwe bedrijfspanden die van start gaan met aggregaten en batterijpakketten. 
 

In dat kader hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Zijn er recente incidenten geweest waarbij het stroomnet in onze gemeente is vastgelopen en wat waren 
de oorzaken daarvan? 

2. Wat is de huidige capaciteit van ons stroomnetwerk en hoe wordt deze capaciteit verdeeld tussen 
woningen en (agrarische)bedrijven in de gemeente? 

3. Welk effect hebben de geplande woningbouwprojecten en ontwikkelingen bedrijventerreinen op de vraag 
naar elektriciteit in onze gemeente. Hoe wordt daarmee omgegaan in de termen van stroomvoorziening? 

4. Welke stappen worden genomen om ervoor te zorgen dat ons stroomnetwerk voldoende capaciteit heeft 
om te voldoen aan de groeiende vraag van zowel woningen als (agrarische) bedrijven?  

5. Wat zijn de mogelijke gevolgen van een vastlopend stroomnet voor de ontwikkeling van nieuwe 
woningen en de concurrentiepositie van bedrijven in onze gemeente? 

6. Zijn er plannen om de infrastructuur van het stroomnet in onze gemeente te moderniseren en uit te 
breiden? Zo ja, wat is het tijdschema voor deze upgrades? 

7. Hoe wordt samengewerkt met energieleveranciers en netwerkbeheerders om ervoor te zorgen dat er 
voldoende elektriciteit beschikbaar is? 

8. Welke rol heeft de gemeente bij langdurige uitval van elektriciteit. Is hiervoor een actie/communicatie 
(nood)plan? 

 

Ondertekening en naam:  
 
Gerbert-Jan Hendriksen  
Gemeentebelangen/VVD 
 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: de vragen worden bij de griffier ingediend (....) (artikel 32 Reglement van orde). 


